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حتی یک پیروزی 

توهین به ملت 

مجوز تردد از خطوط ویژه 

بدهی ایران به سازمان ملل 

انتقاد از  دولت قبلی

با چین همکاری می کنیم

اجازه نمی دهند

سیاست »زخمی و نیازمند کردن« 

جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: آمریکایی ها نه  
تنها در برابر انقلاب اســلامی نمی توانند از یک پیروزی خود، موردی را بیان 
کنند، بلکه در سایر کشورها هم که نفس جمهوری اسلامی ایران به آنجا رسیده، 
نتوانستند به پیروزی دست یابند. فدوی با تاکید بر اینکه امسال جشن ۲۲ بهمن 
را با بهترین شکل ممکن برگزار خواهیم کرد، گفت: آمریکایی ها به عنوان شیطان 
بزرگ، یک روز را هم برای دشمنی با انقلاب اسلامی از دست ندادند، زیرا از 
۲۴ بهمن ۱۳۵۷ در کردستان با شلیک گلوله تا امروز دشمنی خود را با ما آغاز 
کردند و ادامه دادند، ولی با وجود این، نتوانســتند حتی یک پیروزی را هم در 

مقابل این انقلاب به دست بیاورند.

حســین گودرزی در جلســه علنی مجلس شورای اسلامی در نطق میان 
دستور خطاب به رئیس جمهور گفت: مبارزه با فساد مالی، اداری و اقتصادی - 
که وعده جدی شما به ملت بوده است - نیازمند اصلاح ساختاری بخش های 
مختلف و تدوین نقشــه راهی مشترک و هم افزا در سه قوه است. صادقانه باید 
گفت که فســاد پنهان و آشــکار در سطوح مختلف، پیچیده تر از آن است که با 
اقدامات قضائی و نظارتی معمول قابل مهار باشد. نماینده مردم دورود و ازنا در 
مجلس حذف ارز ترجیحی اقدامی راهبردی برای نجات اقتصاد ایران دانست 
و تأکید کرد: جامعه ایران در حال حاضر تحمل هیچ تنش اقتصادی جدیدی را 
ندارد. پس این اقدام مهم را باید تدریجی اجرا کرد؛ چنانکه ارائه پیشنهادهایی 
چــون کارت خرید نان و ارزاق، توهیــن به هویت، عزت و کرامت یک ملت 

بزرگ، انقلابی و تاریخ ساز است.

مهدی اقراریان در جریان جلســه چهل و دوم شورای شهر تهران پس از 
استماع گزارش رییس پلیس راهنمایی و رانندگی تهران گفت: خدا را شاکریم 
که در ادبیات مســئولین جمهوری اسلامی کلید واژه کیفیت زندگی پررنگ تر 
می شود و کلیدواژه کیفیت زندگی در جنوب تهران هم دیده می شود. او افزود: 
برنامه مشخص برای شماره گذاری خودرو در تهران چیست؟ حدود ۹ میلیون 
موتورسیکلت و خودرو در تهران است و این روند می خواهد به کجا برسد؟ 
اقراریان با ادعای اینکه به مدیرعامل یکی از خودروسازها مجوز تردد در خط 
ویژه داده شــده است، گفت: من نماینده مردم حق ندارم از خط ویژه تردد کنم 
و هیچ یک از نمایندگان نیز مجوز تردد ندارند. اما چه می شــود در یک کشور 
به مدیرعامل یک خودروســازی مجوز تردد ویژه می دهند؟ این یعنی اشکالی 

وجود دارد و کسانی چشم های خود را روی خودروساز می بندند.

کره جنوبی با پرداخت بدهی ۱۸ میلیون دلاری ایران از محل دارایی های 
بلوکه شــده ایران در این کشــور، مشکل حق رای تعلیق شده ایران در این نهاد 
بین المللی را مرتفع کرد. بلومبرگ به نقل از وزارت اقتصاد و دارایی کره جنوبی 
اعلام کرد: »۱۸ میلیون دلار از دارایی های بلوکه شــده ایران در این کشور را به 
عنوان بدهی حق عضویت معوقه تهران به ســازمان ملل پرداخت کرده است.« 
پیشــتر به دلیل تحریم های ظالمانه آمریکا و عدم پرداخت حق عضویت، حق 
رای ایران در این نهاد به حال تعلیق درآمده بود. با این حال، مقامات سئول اکنون 
می گویند این پول را از محل دارایی های بلوکه شده تهران پرداخت کرده اند. 
گفتنی است بیش از هشت میلیارد دلار از دارایی های ایران هم اکنون در کشور 
کره جنوبی بلوکه شده است و این کشور به دلیل تحریم های آمریکا حاضر به 

پرداخت پول ایران نیست.

پیمان جبلی رییس سازمان صداوسیما در جلسه مشترک مدیران صداوسیما 
و سازمان سینمایی با بیان این که اکثر مردم از وضعیت فرهنگی در کشور راضی 
نیســتند و البته که این نظر رهبری نیز اســت، گفت: این وضعیت نابه ســامان 
فرهنگــی دغدغه مشــترک بین مردم، رهبری و مســئولین نهادهای فرهنگی 
خواهد بود. در بخش نمایش خانگی در دولت قبل فیلم ها و سریال هایی مجوز 
گرفته اند، که وقتی فیلمنامه شان را می خوانیم، دچار حیرت می شویم، چه برسد 
به اینکه این آثار ساخته شوند، در چنین شرایطی مسئولین سازمان سینمایی و 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با نگاه ارزشی و انقلابی مجبورند فیلم هایی را 

اکران کنند که ذاتاً با آن همسو نیستند.

عیســی زارع پور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات عیسی زارع پور در 
حاشیه برنامه اتصال هزار روستا به شبکه ارتباطات پایدار و پرسرعت در پاسخ 
به سوالی مبنی بر اینکه آیا در توافق ایران و چین همکاری هایی در حوزه فناوری 
ارتباطات مثل ۵G پیش بینی شــده اســت، گفت: بله، ما در همکاری هایی که 
با کشــورهای مختلف از جمله چین داریم، توسعه فناوری های لازم برای هم 

حوزه ۵G و هم کیفیت بخشی ارتباطات ثابت را در دستور کار قرار داده ایم.

اقتصادی، بیان کرد: »تذکرات داده می شود اما متاسفانه طرح سوالات در نیمه 
راه خنثی می شود و ناکام می ماند، در مورد استیضاح هم که اصلا اجازه انجامش را 
نمی دهند و به اشکال گوناگون ما را تحت فشار و لابی های مختلف قرار می دهند 
که نه بتوانیم استیضاحی را به نتیجه برسانیم و نه کاری را در جهت دفاع از حق 
و حقــوق مردم انجام دهیم.« این نماینده مجلس افزود: »بورس اصلا برای خود 
دولت هم تعریف نشده است و نمی داند بورس چیست و می خواهد چه بکند. 
همه دنیا می آیند از محل تجمیع سرمایه های مردمی و سرمایه گذاران برای پیشبرد 
امور زیربنایی کشورشان استفاده می کنند که هم به سهام دار عایدی می رسد و هم 
برای کشور خوب است. اما ما اینجا می بینیم که مردم با هر دلیل و انگیزه ای زندگی 
خود را فروخته  و در بورس سرمایه گذاری کردند اما نه خود دولت عُرضه استفاده 
کردن داشت و نه مردم توانستند سود ببرند و دولت سرمایه های آنان را هم به باد 
داد و موجب نارضایتی، ورشکستگی، اختلافات اجتماعی و خانوادگی آنان شد.«

مطهرنیا گفت: به هر ترتیب، طرفداران و مخالفان موجود در ارتباط تهران 
و مســکو، به خوبی می دانند که روس ها به ایران به  چشــم شــریک استراتژیک 
نمی نگرند، بلکه به عنوان یک ابزار اســتراتژیک و در جهت گرفتن امتیاز نگاه 
می کنند. این نگاه به این شکل است که هنوز با ده ها میلیارد هزینه ایران، نیروگاه 
بوشــهر به فرجام نرسیده است. موضوع دیگر این است که روس ها از سیاست 
»زخمی و نیازمند کردن« اســتفاده می کنند. روس ها در هر حوزه ای چه نظامی و 
اقتصادی ارتباطی را با ایران آغاز می کنند؛ اما هیچ وقت به زخمی کردن آن، پایان 
معناداری نمی بخشند. نیروگاه بوشهر، موشک اس ۳۰۰، پشتیبانی سیاسی در منطقه 
و ارتباط با پرونده هسته ای در نظام بین الملل از مثال های متعدد است.وی افزود: 
بارها گفته ام، بار دیگر هم می گویم چه روس ها، چینی ها، انگلیسی ها، فرانسوی ها، 
آلمانی ها و هر کشور دیگری به دنبال منافع خود است و سعی می کند با کمترین 
هزینه ها بیشترین بهره ها را به دست بیاورد. اما آنچه ما باید به دنبال آن برویم این 
است، به جای اینکه تبدیل به برگ امتیازدهی به کشورهای بیگانه  شویم، از ارتباط 
با قدرت های بزرگ، برای گرفتن امتیاز به نفع ایران و آینده آن استفاده کنیم و سعی 
کنیم، فقط برگ برنده را برای آنها نداشته باشیم. این موضوع نیازمند تدوین نوعی 
آینده نگری معنا دار، تعریف  شده، هدفمند و کارآمد برای سیاست خارجی ایران 

در دهه پیش روست، وگرنه این هزینه ها بیشتر خواهد شد.

اخبار ویژه ... حاضری فعال سیاسی اصلاح طلب:

اساتیدی که توان سازگاری با قالب های 
تنگ نظرانه را ندارند، حذف می شوند

ســرویس سیاسی- علی محمد حاضری فعال 
سیاســی اصلاح طلب درباره دلایل اخراج اســاتید 
دانشگاهی گفت:  فکر می کنم اگر مسئولان دانشگاهی 
در ایــن مورد بخواهند توضیح دهند و اگر صادقانه تر 
برخورد کنند، کافی اســت تصریح کنند که تقریبا این 
اساتید، نه تنها هیچ کدامشان از نظر حرفه ای، تخصصی 
و شغلی مشکلی ندارند و در ردیف اساتید برجسته و 
اثرگذار و معتبر رشته خود قرار دارند، بلکه فقط به علت 

نقاط قوتی که دارند، با آن ها برخورد می شود.
 البته هرکســی و از آن جمله ایــن افراد ممکن 
اســت اشتباهات یا ضعف های اداری هم داشته باشند 
ولی همه می دانیم که آن ضعف های احتمالی موجب 
برخورد و حذف نیست و به طرق مختلف می توانست 
رفع و رجوع شود. این فعال سیاسی یادآور شد: اتفاقا 
اساتیدی که ضعف علمی داشته باشند، خیلی زودتر سر 
به زیر می شــوند و مطیع اند و کارشان کمتر به اینگونه 
برخوردها می کشــد. این اساتید ضعیف هستند که به 
علت ضعف علمی و کاری خودشــان حاضرند برای 
حفظ موقعیت اداری و شغلی شان تن به هر خواسته ای 
بدهند، برخــی از آنها به دلیل همین ضعف، ســربه 
زیرند و به شــکل ریاکارانه در مقابل مدیران دانشگاه 
و مواضع رســمی صاحبان قدرت بله قربان گو هستند 
چنیــن افرادی آن وقت دیگر مشــکلی با نظام اداری 
دانشگاه نخواهند داشت یا اگر هم داشتند برای رفع آنها 
راهنمایی می شوند. وی افزود:  این اساتید شناخته شده 
که اکنون شاهد برخورد با آنها هستیم، از نظر وفاداری 

وطن پرستانه و حتی وفاداری کلان به سیستم سیاسی 
کشور، جزء چهره های شــاخصی هستند که سوابق 
علمی، تخصصــی و تعهدات حرفه ای آن ها کاملا آن 
را نشان می دهد. اگر ملاک ارزیابی صلاحیت اساتید، 
داشتن صلاحیت های تخصصی علمی است، باید نظر 
و نگاه گروه های تخصصــی و مجامع حرفه ای دیده 
شــود. درباره آقای فاضلی، انجمن جامعه شناسی به 
عنوان یک گروه صنفی کاملا معتبر و شــناخته شده، 
در بیانیه ای رســمی، کارآمدی او را ارزیابی و فعالیت 
حرفه ای، تخصصــی و اثرگذاری علمی او در مجامع 
علمی را گواهی کرده  اســت، حتــی در این امر تعداد 
مهمی از دیگر انجمن های علمی هم با انجمن جامعه 
شناســی هم آوا بوده اند.  حاضری در ادامه تاکید کرد:  
معلوم است که دلایل اخراج، نداشتن صلاحیت های 
علمی و تخصصی نیست. یک نوع قالب سازی فکری و 
اندیشه ای و رفتار سیاسی مورد نظر دوستان وجود دارد 
که این اساتید دانشگاه در آن قالب ها قرار نمی گیرند و 

به همین دلیل اخراج می شوند. 
ملاک ارزیابی ها، میزان سازگاری با انتظارات یک 
قرائت معین از اســلام، سیاست و حکومت در ایران 
است. هر کســی با آن شاخص و قالب سازگار باشد، 
نوعــا از لحاظ علمی نیز مــورد تایید قرار می گیرد یا 
ضعف هایش با اغماض مواجه خواهد شد. بالعکس، 
هرکســی در این قالب سازگار نباشد حتی  اگر از نظر 
علمی قوی باشــد، قبول نخواهد شــد. وی در ادامه 
افزود:  در واقع منطق آقایان همین اســت که باید فضا 

و جو فکری و سیاســی دانشگاه ها به گونه ای اصلاح 
شــود که مثلا دیگر تجربه سال ۸۸ که بنا به اظهارات 
خودشان، بیش از ۷۰ درصد اساتید یا جامعه دانشگاهی 
به کاندیدایی که مطلوب بخشی از جریان های قدرت 
نبود رای دادند، پیش نیاید، اتفاقا قواعد و سازو کارهایی 
کــه اکنون مبنای تصمیم گیری برای برخورد و اخراج 
این قبیل اســاتید اســت نوعا پس از تجربه سال ۸۸ 
تدوین شــده و مرجعیتی هم برای نهادهای صنفی و 
علمی در این ارزیابی ها قائل نشده است. اگر صادقانه 
می خواســتند این مواضع را بیــان کنند، باید تصریح 

می کردند که قرار است دیگر آن مواضع تکرار نشود.
وی ادامــه داد: اتفاقــا اگــر روزی مذاکرات و 
مستندات این برخوردها عیان شود، خواهیم دید که چه 
کنجکاوی هایی در خصوص  کشف مواضع افراد در آن 
ایــام صورت می گیرد و با مختصر رد پایی از مواضعی 
که توبه نامه صریحی همراه نداشته باشد، پرونده ها سیاه 
می شد. همه این سیاست ها  در خدمت همسان سازی 
کلیشه ای و فکری در نظام دانشگاهی آن هم با کلیشه های 
کاملا تنگ نظرانه به ویژه در حوزه علوم انسانی در کشور 
اســت.  حاضری درباره پیامدهای اخراج این اساتید 
گفت: پیامدهای این امر این اســت که افراد و کسانی 
که نمی توانند خودشان را با این قالب های تنگ نظرانه 
سازگار کنند، بالاخره یا باید حذف شوند، یا باید تن به 
فعالیت های ریاکارانه بدهند یا تن به مهاجرت بدهند. 
یعنی اقتضای این عملکردها و سیاست ها این است که 
همه نخبگانی کــه با این تنگ نظری ها و رویکردهای 
قالبی هماهنگ نیستند، رانده می شوند. این فعال سیاسی 
اصلاح طلب درباره نتایج اخراج ها هم گفت: نتایج این 
کار، نظام دانشگاهی کشور را از صداقت علمی، تنوع 
رویکرد، دیدگاه ها و تضارب واقعی اندیشه تهی می  کند 
و شاهد تنزل فعالیت های علمی خواهیم بود که در آن 
فقط یک نظر محدود و پســندیده می تواند دنبال شود 
و تلاشگری مستقلانه و خلاقانه جامعه نخبگی کشور 
به ویژه در حوزه علوم انســانی از دست خواهد رفت. 
حاضری درباره راهکارهای استفاده از این اساتید هم 
گفت:  راهکارهای استفاده از اساتید نخبه این است که 
مسئولان دانشگاه ها و واضعان این مقرارت و سازوکارها 
وسعت نظر داشته باشند، اعتقاد حقیقی و باور جدی به 
کرسی های نظریه پردازی به معنای واقعی آن داشته باشد 
که اساتید، با شهامت و شجاعت نظریه های خودشان 
را مطرح کنند و قالب های از پیش تعیین شــده برای 
توسعه و پیشرفت کشــور، عرصه را بر خلاقیت ها و 
تنوع رویکردها نبندد تا نخبگان وطن دوست و مدافعان 
حقیقی منافع ملی و مومنان و حقیقت پژوهان راستین  
بتوانند فعالیت های علمی خودشان را همراه با راهکارها 

و قالب های مختلف نشان دهند.

یک فعال سیاسی اصلاح طلب درباره پیامدهای اخراج اساتید گفت: پیامدهای این امر این است که افراد و کسانی که نمی توانند خودشان را 
با این قالب های تنگ نظرانه سازگار کنند، بالاخره یا باید حذف شوند، یا باید تن به فعالیت های ریاکارانه بدهند یا تن به مهاجرت بدهند. یعنی 

اقتضای این عملکردها و سیاست ها این است که همه نخبگانی که با این تنگ نظری ها و رویکردهای قالبی هماهنگ نیستند، رانده می شوند.

سرویس سیاســی- نماینده مردم 
شازند در مجلس تاکید کرد: بعنوان خادم 
ملت مصمم تر از هــر زمان دیگر پرچم 
حریت و عدالــت خواهی را بالا خواهم 
برد و در آینده ای نه چندان دور شــلیک 
هــای دقیق تری بر لانه کرکس ها خواهم 
داشت و بی تردید خواب و آرامش آنها را 

بر هم خواهم زد.
محمــود احمدی بیغــش نماینده 
مجلــس یازدهم بعد از انتشــار مطالب 
زنجیره ای هدفدار و تخریبی علیه ایشان 
در فضای مجازی، ضمن رد صریح تمام مطالب و کذب خواندن آنان، نشر چنین 
اکاذیبی را ناشی از عجز و ناتوانی کسانی دانست که بواسطه مواضع صریح ایشان 
در مجلس و نقد جسورانه نسبت به برخی عملکردها و جریان ها عصبی و نارحت 
هستند، دانست. وی در همین راستا با اشاره به دیدگاه های مستقل و افشاگرانه خود 
نسبت به بعضی از نارسایی ها در امور اجرایی و نظارتی کشور و همچنین انتقاد شفاف 
و مستند خود نسبت به وضع موجود در جامعه،  اظهار داشت: در شرایط خاص و 
جایی که خیلی ها در برابر ظلم و بی عدالتی سکوت اختیار کرده اند ، فریاد برآوردن 
و صدای مردم شــدن قطعا هزینه دارد که این خدمتگزار مردم حاضر به پرداخت 
آن شده ام. نماینده مردم شازند در مجلس بیان کرد: لذا  نشر مطالب کذب و لجن 
پراکنی های یک عده بزدل بی خاصیت و اجیر کردن افرادی مغرض و بی دین برای 
مخدوش کردن حیثیت یک مسلمان بحدی چندش آور و مذبوح است که حتی اگر 
هم بخواهی از سر ناچاری بدان پاسخ بدهی، کاری سخت است. این نماینده مجلس 
گفت: ولی منتشرکنندگان این گزارش های سخیف و کذب بدانند که اگر هر روز هم 
دست به این اقدامات کثیف بزنند، اینجانب بعنوان خادم ملت عزیز ایران و حوزه 
انتخابیه ام، مصمم تر از هر زمان دیگر پرچم حریت و عدالت خواهی را بالا خواهم برد 
و در آینده ای نه چندان دور شلیک های دقیق تری بر لانه کرکس ها خواهم داشت و بی 
تردید خواب و آرامش آنها را بر هم خواهم زد و تا پای جان از این راه بی پایان دست 
نخواهم کشید. عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس اظهار داشت: 
در همین جا اعلام می دارم و با صراحت و صدای رسا از نهادهای نظارتی و مسئول 
می خواهم تک تک موارد مطروحه را بررسی و به رئیس قوه مقننه بدهند تا از تریبون 
رسمی مجلس قرائت  شود.  اگر هر چیزی غیر از این موارد ادعایی و دروغین بود، از 
نهادهای امنیتی، اطلاعاتی و انتظامی بویژه پلیس فتا می خواهم صحنه گردانان اصلی 

این بازی مذبوحانه را شناسایی و لانه عنکبوتی خناسان را بر سرشان خراب کنند.

سخنگوی  سیاســی-  سرویس 
شورای ائتلاف نیروهای انقلاب، گفت: 
داوطلبــان جبهه انقلاب که کنار ما بودند 
اما در لیســت نهایــی نبودند را فراموش 
نمی کنیم و معتقدیم در لیست نرفتن پایان 
کار نیســت بلکه آغاز خدمت در سنگر 

دیگری است.
امیرابراهیم رسولی درباره برگزاری 
نشست هم اندیشــی ائتلاف و اعضای 
شورای شهر تهران با کاندیداها و منتخبانی 
که در فهرست نهایی ائتلاف در شورا قرار 
نگرفته بودند، گفت: در فرآیند طی شــده توســط شورای ائتلاف برای رسیدن به 
لیســت نهایی شــورای شهر تهران، ۲۱ نفر از میان ۸۴ نفر انتخاب شدند و ۶۳ نفر 
-که اغلب تحصیلکردگان و متخصصین حوزه شــهری بودند- از قرار گرفتن در 
لیست باز ماندند. همان مقطع انتخابات هم بهره گیری از این ظرفیت خوب برای 
پیشبرد امور مورد تأکید اعضای شورای ائتلاف بود و الحمدلله ارتباط موثر با این 
عزیزان انجام شد.سخنگوی شورای ائتلاف نیروهای انقلاب یادآور شد: علیرضا 
زاکانی شهردار تهران در این نشست توضیحاتی درباره حجم انبوه و گسترده کارها 
و مسائلی که شهرداری تهران با آن مواجه است ارائه کرد.رسولی ادامه داد: شهردار 
تهران در صحبت های خود، همفکری و کمک از جانب فرهیختگان و چهره های 
آشنا با مسائل شهری را به عنوان یک نیاز قطعی برای مجموعه شهرداری و مدیریت 
شــهری توصیف کرد و تجارب مدیریتی مهمانان نشســت را جزو ظرفیت هایی 
دانست که حتماً باید از آن برای تسریع و تسهیل تحقق اهداف شهرداری استفاده 
شود.وی در ادامه به سخنرانی رییس شورای ائتلاف اشاره کرد و افزود: غلامعلی 
حدادعادل در ابتدای سخنان خود علت تشکیل این جلسه را استفاده از توان جمع 
حاضر برای کمک به اداره شــهر و دادن ایده به مدیران شهری برشمرد.سخنگوی 
شورای ائتلاف نیروهای انقلاب گفت: حدادعادل با اشاره به تجارب کاری خود 
گفت مســئولان وقتی سمت می گیرند درگیر حوزه اجرا می شوند، به همین دلیل 
حضور افراد باتجربه و خوش فکر کنار مسئولان، کمک بزرگی به آنها برای تحقق 

اهدافشان و عدم انحراف از مسیر اصلی می شود.
رسولی خاطرنشان کرد: در ادامه این نشست، تعداد زیادی از داوطلبان جبهه 
انقلاب که در لیست قرار نگرفتند اما در فرآیند بودند به بیان نظرات و بعضا انتقادات 
خود پرداخته و علاوه بر بیان راهکارهایی برای برقراری ارتباط بهتر میان خود و 
مدیران شــهری فعلی، از برگزارکنندگان به دلیل توجه به نظراتشان تشکر کرده و 

خواستار تداوم اینگونه جلسات شدند.
وی گفت: این نشســت صمیمی حدود ۳ ســاعت طول کشید و بسیاری از 
داوطلبان، اکثریت اعضای شورای شهر تهران، لطف الله فروزنده معاون برنامه ریزی 
و توســعه سرمایه انسانی شــهرداری حضور داشــتند و پس از پایان جلسه نیز 
گفتگوهایی میان مهمانان با اعضای شورای شهر شکل گرفت.سخنگوی شورای 
ائتلاف تاکید کرد: شورای ائتلاف، داوطلبان جبهه انقلاب که در فرآیند کنار ما بودند 
اما  به دلیل محدودیت کمیتی در لیست نهایی نبودند را فراموش نمی کند و معتقدیم 
در لیست نرفتن پایان کار نیست بلکه آغاز خدمت در سنگر دیگری است. ائتلاف 
مانند برخی، کارکرد شب انتخاباتی ندارد تا در پایان انتخابات همه چیز را تمام شده 

بداند بلکه مسیر خود را با برنامه و هدفمند دنبال می کند.

سرویس سیاسی- وزیر کشور گفت: اخیرا شورای حفظ حقوق بیت المال 
به ریاســت رئیس قوه قضائیه تشکیل شــده و تصمیم های لازم را درباره پدیده 
ساحل خواری گرفته اند.احمد وحیدی با اشاره به پدیده ساحل خواری در کشور 
گفت سیاست برخورد با زمین خواری و ساحل خارجی مورد توجه ماست.وزیر 
کشور اضافه کرد وزارت کشور از طریق استانداری هایش با ساحل خواری برخورد 

می کند، زیرا موارد خلاف باید رفع شوند.
اخیرا شــورای حفظ حقوق بیت المال به ریاست رئیس قوه قضائیه تشکیل 
شده و تصمیم های لازم را در این باره گرفتند.به گفته وزیر کشور همه دستگاه ها 
باید برای مقابله با هرگونه زمین خواری و ساحل خواری بسیج شوند.ممنوعیت 

ساخت و ساز در حریم ۶۰ متری دریا باید رعایت شود.
مازندران ۴۸۰ کیلومتر نوار ســاحلی دارد که طبق اعلام مســئولان دستگاه 
قضایی ۸۰ درصد سواحل استان در تصرف بخش های مختلف است و از این میزان 
۲۸ درصد از ســوی دستگاه های دولتی، ۱۲ درصد از سوی شهرک های ساحلی، 
۲۴ درصد افراد حقیقی،۱۰ درصد نهادها و چهار درصد آزاد اســت که در اختیار 

عموم قرار نمی گیرند.

احمدی بیغش نماینده مجلس شورای اسلامی: 

صدای مردم شدن قطعا هزینه دارد

سخنگوی شورای ائتلاف:

در لیست بودن، آغاز خدمت است

وزیر کشور:

وزارت کشور با ساحل خواری 
برخورد می کند

وی دربــاره حــذف ارز ۴۲۰۰ هــم گفــت: در ماجــرای ارز ۴۲۰۰، درصــد کمــی از آن به 
جیــب سوءاســتفاده چی ها می رفــت اما ۸۰ تــا ۹۰ درصد آن نیز به ســبد کالای مصرفی 
اقشــار محروم جامعــه کمک می کرد. زمانــی کــه ارز ۴۲۰۰ را حذف می کنیــد و آن را به 
صــورت یارانه ۱۲۰ هزارتومانی به مــردم می دهید این راهــکار دردی را درمان نمی کند.

 

ســرویس سیاسی-دستیار و 
مشــاور عالی رهبر انقلاب با تاکید بر 
تاثیر کشــورمان در ۵ حوزه ارتباطی 
اطلاعات، دریایی، زمینی، فرهنگی و 
تمدنــی، فضایی و هوایی، گفت: اگر 
زیرساخت و ظرفیت پذیرش گردشگر 
از کشورهای مجاور را داشته باشیم، 
ایــن صنعت می تواند برای ایران یک 
منبع بزرگ باشد.سرلشکر سید رحیم 
صفوی در حاشیه همایش ملی ایران و 
همسایگان در مرکز مطالعات وزارت 
امور خارجه به خبرنگاران، گفت: اگر 
به نقشه جهان نگاه کنید، هیچ منطقه ای 
به اهمیت ایران و منطقه غرب آسیا در 
مقیاس جهانــی وجود ندارد. ایران و 
منطقه غرب آســیا حلقه اتصال قاره 
آســیا به اروپا و آسیا به آفریقا است.  
دستیار و مشاور عالی رهبر انقلاب در 
امور نیروهای مسلح ادامه داد: هرگونه 
مبادلات و کریدورهای تجاری اعم از 
کریدورهای زمینی شمال به جنوب و 

شرق به غرب جهان، از ایران و غرب 
آسیا می گذرد و کشور ما در حقیقت 
هارتلند منطقه غرب آسیا است و این 
قلــب، نه تنها یــک مزیت اقتصادی 
غیرقابل جایگزیــن دارد، بلکه در ۵ 
حوزه ارتباطــات دریایی، ارتباطات 
زمینــی، ارتباطات فرهنگی و تمدنی 
و ارتباطــات فضایی و هوایی، دیتا و 
عبور دیتا از ایران، می تواند تاثیرگذار 

باشد. سرلشکر صفوی بیان کرد: اگر 
طرح یــک کمربند- یک جاده چین، 
به اتحادیه اقتصادی اوراسیا بپیوندد، 
می توانیم چین را به فنلاند وصل کنیم 
و یا حضور ایران در شــانگهای یعنی 
شــبکه های راه آهن چیــن با عبور از 
ایران، عراق و ســوریه به مدیترانه و 
سپس به اروپا برسد. وی عنوان کرد: 
۱۵ کشور همسایه ما ۶۰۰ میلیون نفر 

جمعیت دارند؛ اگر ســالانه ۲ درصد 
از ایــن جمعیت به ایران بیایند، یعنی 
۱۲ میلیون نفر. چینی ها اعلام آمادگی 
کردند که سالی ۵ میلیون گردشگر به 
ایران بفرستند. اگر ما ظرفیت پذیرش 
این گردشــگرها و زیرساخت ها را 
داشته باشیم، این گردشگری می تواند 

برای ایران یک منبع بزرگ باشد.
دســتیار و مشــاور عالی رهبر 
انقــلاب در امور نیروهای مســلح،  
درباره عملیاتی شــدن این ظرفیت ها 
خاطرنشــان کرد: ایــن همایش هم 
مبانــی نظری و هم کاربردی دارد. در 
مبانی نظری پیشــنهاد این اســت که 
ایران باید یک راهبرد ۲۰ ســاله را با 
تک تک همسایگان خود داشته باشد.   
سرلشکر صفوی بیان کرد: این راهبرد 
باید در بالاترین ســطح کشور، مثل 
شورای عالی امنیت ملی، به تصویب 
 برسد و پس از آن قابلیت اجرا خواهد 

داشت.

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون 
عمران مجلس شورای اسلامی گفت: 
برای حل مشــکلات مسکن در کشور 
باید از ظرفیت بخش خصوصی استفاده 
کرد و لازم است لایحه مشارکت بخش 
عمومی و خصوصی در مجلس تعیین 
تکلیف شود.ســید البرز حســینی در 
خصوص بودجه عمرانی ســال آینده 
کشور، گفت: اختلاف رقم زیادی بین 
بودجه عمرانی سال ۱۴۰۰ و سال آینده 
وجود دارد. بودجه عمرانی کشــور در 
ســال ۱۴۰۰ تقریبــاً ۱۷۶ هزار میلیارد 
تومان بود که امســال بــه ۲۵۱ هزار و 
۸۰۰ میلیارد تومان رســیده که بیش از 

۴۳ درصد افزایش یافته است.
وی بیــان کــرد: از نظر مصارف 

بودجه یعنی بودجه تملک دارایی های 
ســرمایه ای، بودجه عمومــی بیش از 
۱۳۰۰ هزار میلیارد تومان است که ۲۵۲ 
همــت آن برای بودجه عمرانی در نظر 
گرفته شده که عمده آن ساختمان است. 
البتــه این افزایش آن طور که باید 
و شاید نمی تواند اثرات مثبتی در بحث 
پروژه های عمرانی و زیرساختی داشته 
باشــد.عضو کمیسیون عمران مجلس 
شورای اســلامی تصریح کرد: ضمن 
اینکه در لایحه بودجه ســال گذشــته 
ما حوزه مســکن را در تبصره ۱۸ دیده 
بودیم که متاسفانه بودجه مسکن در این 

تبصره دیده نشده است. 
همچنین در پیوست لایحه بودجه 
مبلغ ۸۵ هزار میلیارد تومان برای مسکن 

دیده شــده که آن هــم بودجه عمرانی 
است.

نماینده مردم خدابنده در مجلس 
شــورای اسلامی با تاکید بر اینکه برای 
حل مشکلات مســکن در کشور باید 
از ظرفیت بخش خصوصی اســتفاده 
کرد، گفت: ما بایــد از ظرفیت بخش 
خصوصی در حوزه مســکن استفاده 
کنیم. در حوزه مسکن روند کار از طرف 
مجلس و دولت باید به گونه ای باشــد 
که بتوان از ظرفیت بخش خصوصی به 

بهترین نحو استفاده کرد.
حسینی با اشــاره به اینکه بدهی 
دولت به پیمانکاران و افرادی که پروژه 
در دست اجرا دارند بالای دو هزار همت 
اســت، تصریح کرد: با این ارقام و این 

مدل بودجه ریزی که توجه اصلی آن به 
بودجه های جاری است و رقم اندکی از 
آن به پروژه های عمرانی می رسد، خیلی 
اثر مثبتی را در رونــد اجرای پروژه ها 

شاهد نخواهیم بود.
عضو کمیســیون عمران مجلس 
شورای اســلامی تاکید کرد: ما باید به 
سمتی برویم که لایحه مشارکت بخش 
عمومــی و خصوصی را در مجلس به 
شرایط مناسبی برســانیم و فضایی را 
ایجــاد کنیم که بخــش خصوصی به 
سمت پروژه های قابل واگذاری تمایل 
نشان دهد و بخشی از نقدینگی جامعه 
در این مســیر قرار گیرد تا از نقدینگی 
بخش خصوصی در کشــور اســتفاده 

بهینه شود.

سرلشکر صفوی تاکید کرد:

استفاده از جغرافیای ایران برای جذب گردشگر

حسینی عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی:

باید از ظرفیت بخش خصوصی برای حل مشکل مسکن استفاده کرد
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